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         REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

                OPĆINA FUŽINE 

                  Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/23-01/01 

URBROJ: 2170-19-01-23-08 

Fužine, 30.01.2023. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K 

S 13. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U VELIKOJ 

SALI OPĆINE FUŽINE DANA 23.01.2023. GODINE S POČETKOM U 17:00 SATI. 

 

 

Nazočni: 

 članovi Općinskog vijeća: Valentin Crljenko, Slavko Starčević, Dario Colnar, Nataša 

Marohnić Trglavčnik, Sabina Urbanc, Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš 

 

Odsutni:  

 članovi Općinskog vijeća: Tajana Kauzlarić Korica, Marinko Kauzlarić 

 

Ostali nazočni: 

 David Bregovac, Općinski načelnik 

 Kristina Čop, Službenica ovlaštena za privremeno obavljanje poslova pročelnika  

 Emi Bolf Randelj, viša referentica za administrativne poslove 

 Barbara Renka, direktorica Radija Gorski kotar 

 Goran Tomac, pročelnik HGSS-a, Stanica Delnice 

 Tomislav Frković, načelnik Stožera civilne zaštite Općine Fužine 

 Mirna Švast, ravnateljica Dječjeg vrtića „Snježna pahulja“ Fužine 

 Petar Hrg, direktor Turističke zajednice Gorskog kotara 

 Silvija Sobol, direktorica Ureda za turizam, pri KTD Fužine d.o.o. 

 Dino Piljić, direktor Komunalno trgovačkog društva Fužine d.o.o. 

 Boro Tomić, direktor tvrtke Komunalac vodoopskrba i odvodnja d.o.o. Delnice i 

Komunalac d.o.o. Delnice 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne, te utvrdio da je na današnjoj sjednici 

nazočno 7 (sedam) članova Općinskog vijeća te će sve donesene odluke biti pravovaljane. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko ustanovio je da je naknadno dostavljena dopuna dnevnog reda 

od ukupno četiri točke. 
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Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi Dnevni red s nadopunom. 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević) prihvaćen je  

 

Dnevni red: 

 

1. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine  

2. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine  

3. Izvješće o stanju sigurnosti u cestovnom prometu na području Općine Fužine 

Ministarstva unutarnjih poslova, Policijska uprava Primorsko-goranska, Rijeka, 

Policijska postaja Delnice  

4. Izvješće o radu Radija Gorski kotar d.o.o.  

5. Izvješće o radu Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanice Delnice  

6. Izvješće o radu Hrvatskog Crvenog križa, Gradsko društvo Crvenog križa Delnice  

7. Izvješće Stožera civilne zaštite Općine Fužine  

8. Izvješće o radu Centra za poljoprivredu i ruralni razvoj PGŽ-a  

9. Izvješće o radu Dječjeg vrtića ,,Snježna pahulja” Fužine  

10. Izvješće o radu TZ Gorski Kotar 

11. Izvješće o radu Ureda za turizam, pri KTD Fužine d.o.o.  

12. Izvješće o radu KTD Fužine d.o.o.  

13. Izvješće o radu KOMUNALAC d.o.o. Delnice  

14. Izvješće o radu KOMUNALAC vodoopskrba i odvodnja d.o.o. Delnice  

15. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine (k.č.br. 74/19 k.o. Fužine)  

16. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine (k.č.br. 74/20 k.o. Fužine) 

17. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine (k.č.br. 74/21 k.o. Fužine)  

18. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine (k.č.br. 74/22 k.o. Fužine) 

19. Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi zapisnik s 12. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Fužine održane 08. prosinca 2022. godine. 

Nitko nije izjavio primjedbu na zapisnik.  

 

► Marinko Kauzlarić pridružuje se Sjednici Općinskog vijeća (17:05 sati).  

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

prihvaćen je 

 

zapisnik s 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Fužine. 
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Za vijećnička pitanja prijavili su se:  

1. Sabina Urbanc – dva (2) pitanja 

2. Nataša Blažević Starčević – dva (2) pitanja 

3. Dario Colnar – jedno (1) pitanje 

4. Slobodan Huš – jedno (1) pitanje 

5. Marinko Kauzlarić – jedno (1) pitanje. 

 

Ad 1.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je zaprimljen prijedlog Odluke o odabiru 

najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine Fužine. 

Kristina Čop obrazložila je prvu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje prve točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine 

 

Ad. 2.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg 

ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine Fužine. 

Kristina Čop obrazložila je drugu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje druge točke 

dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić) 

donosi se 

 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine 

 

Ad. 3.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je za treću točku dnevnog reda predviđeno Izvješće o 

stanju sigurnosti u cestovnom prometu na području Općine Fužine, Ministarstva unutarnjih 

poslova, Policijska uprava Primorsko-goranska, Rijeka, Policijska postaja Delnice. Usprkos 

pravovremenom pozivu nitko od predstavnika Ministarstva unutarnjih poslova, Policijske 

uprave Primorsko-goranske, Rijeka, Policijske postaje Delnice nije se odazvao pozivu za 

prisustvovanje Sjendici Opinskog vijeća niti je Jedinstveni upravni odjel Općine Fužine 

pismenim putem zaprimio  spomenuto Izvješće.  
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Ad. 4.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je četvrta točka dnevnog reda Izvješće o radu Radija 

Gorski kotar d.o.o.  

Direktorica Barbara Renka obrazložila je spomenuto Izvješće. 

Nakon izlaganja nitko nije postavio pitanje.  

Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje da je primljeno na znanje  

 

Izvješće o radu Radija Gorski kotar d.o.o. 

 

Ad. 5.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je peta točka dnevnog reda Izvješće o radu Hrvatske 

gorske službe spašavanja, Stanica Delnice. 

Goran Tomac, pročelnik HGSS-a, Stanica Delnice obrazložio je spomenuto Izvješće. 

Nakon izlaganja nitko nije postavio pitanje.  

Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje da je primljeno na znanje  

 

Izvješće o radu Hrvatske gorske službe spašavanja, Stanica Delnice 

 

Ad. 6.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je šesta točka dnevnog reda Izvješće o radu 

Hrvatskog Crvenog križa, Gradsko društvo Crvenog križa Delnice. 

Snježana Krizmanić, ravnateljica Hrvatskog Crvenog križa, Gradsko društvo Crvenog križa 

Delnice pravovremeno je opravdala svoj izostanak te Izvješće dostavila u pismenom obliku.  

Nitko nije postavio pitanje.  

Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje da je primljeno na znanje  

 

Izvješće o radu Hrvatskog Crvenog križa, Gradsko društvo Crvenog križa Delnice 

 

Ad. 7.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je sedma točka dnevnog reda Izvješće Stožera civilne 

zaštite Općine Fužine. 

Tomislav Frković, načelnik Stožera civilne zaštite Općine Fužine obrazložio je spomenuto 

Izvješće. 

Pitanje su postavili Valentin Crljenko i Slobodan Huš.  

Odgovor na pitanja dao je Tomislav Frković. 

Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje da je primljeno na znanje 

 

Izvješće Stožera civilne zaštite Općine Fužine 

 

 

Ad. 8.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je osma točka dnevnog reda Izvješće o radu Centra za 

poljoprivredu i ruralni razvoj PGŽ-a. 

Dalibor Šoštarić, ravnatelj Centra za poljoprivredu i ruralni razvoj Primorsko-goranske 

županije pravovremeno je opravdao svoj izostanak te Izvješće dostavio pismenim putem.  

Nitko nije postavio pitanje.  

Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje da je primljeno na znanje  

 

Izvješće o radu Centra za poljoprivredu i ruralni razvoj PGŽ-a 
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Ad. 9.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je deveta točka dnevnog reda Izvješće o radu Dječjeg 

vrtića ,,Snježna pahulja” Fužine. 

Mirna Švast, ravnateljica Dječjeg vrtića „Snježna pahulja“ Fužine obrazložila je spomenuto 

Izvješće. 

Pitanje je postavila Nataša Marohnić Trglavčnik.  

Odgovor na pitanje dala je Mirna Švast. 

Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje da je primljeno na znanje 

 

Izvješće o radu Dječjeg vrtića ,,Snježna pahulja” Fužine 

 

Ad. 10.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je deseta točka dnevnog reda Izvješće o radu TZ 

Gorski Kotar. 

Petar Hrg, direktor Turističke zajednice Gorskog kotara obrazložio je spomenuto Izvješće.  

Pitanje su postavile Nataša Blažević Starčević i Nataša Marohnić Trglavčnik.   

Odgovor na pitanja dali su Petar Hrg, Silvija Sobol i David Bregovac.   

Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje da je primljeno na znanje 

 

Izvješće o radu TZ Gorski Kotar 

 

Ad. 11.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je jedanaesta točka dnevnog reda Izvješće o radu 

Ureda za turizam, pri KTD Fužine d.o.o. 

Silvija Sobol, direktorica Ureda za turizam, pri KTD Fužine d.o.o. obrazložila je spomenuto 

Izvješće. 

Pitanje su postavili Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić i Sabina Urbanc.   

Odgovor na pitanja dali su Silvija Sobol, Dino Piljić i David Bregovac.   

Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje da je primljeno na znanje 

 

Izvješće o radu Ureda za turizam, pri KTD Fužine d.o.o. 

 

Ad. 12.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je dvanaesta točka dnevnog reda Izvješće o radu 

KTD-a Fužine d.o.o. 

Dino Piljić, direktor Komunalno trgovačkog društva Fužine d.o.o. obrazložio je spomenuto 

Izvješće. 

Pitanje su postavili Nataša Blažević Starčević , Slobodan Huš i Nataša Marohnić Trglavčnik. 

Odgovor na pitanja dali su Dino Piljić i David Bregovac.   

Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje da je primljeno na znanje 

 

Izvješće o radu KTD-a Fužine d.o.o. 

 

Ad. 13.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je trinaesta točka dnevnog reda Izvješće o radu tvrtke 

KOMUNALAC d.o.o. Delnice. 

Direktor Boro Tomić obrazložio je spomenuto Izvješće. 

Nitko nije postavio pitanje.  

Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje da je primljeno na znanje 
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Izvješće o radu tvrtke KOMUNALAC d.o.o. Delnice 

 

 

► Marinko Kauzlarić napušta Sjednicu Općinskog vijeća (19:00 sati). 

 

 

Ad. 14.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je četrnaesta točka dnevnog reda Izvješće o radu 

tvrtke KOMUNALAC vodoopskrba i odvodnja d.o.o. Delnice. 

Direktor Boro Tomić obrazložio je spomenuto Izvješće. 

Pitanje su postavili Tomislav Frković, Slobodan Huš, David Bregovac i Nataša Blažević 

Starčević. 

Odgovore na pitanja dao je Boro Tomić. 

Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje da je primljeno na znanje 

 

Izvješće o radu tvrtke KOMUNALAC vodoopskrba i odvodnja d.o.o. Delnice 

 

Ad. 15.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg 

ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine Fužine (k.č.br. 74/19 k.o. Fužine). 

Kristina Čop obrazložila je petnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javili Nataša Marohnić Trglavčnik, Slobodan Huš i Valentin Crljenko. 

Odgovore na pitanja dao je David Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje petnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević) donosi se 

 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine 

 

Ad. 16.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg 

ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine Fužine (k.č.br. 74/20 k.o. Fužine). 

Kristina Čop obrazložila je šesnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šesnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević) donosi se 

 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine 
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Ad. 17.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg 

ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine Fužine (k.č.br. 74/21 k.o. Fužine). 

Kristina Čop obrazložila je sedamnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedamnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević) donosi se 

 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine 

 

Ad. 18.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg 

ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine Fužine (k.č.br. 74/22 k.o. Fužine). 

Kristina Čop obrazložila je osamnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osamnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević) donosi se 

 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine 

 

Ad. 19.: Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja. 

 

1. Sabina Urbanc: …“Odustajem od pitanja.“… 

 

2. Sabina Urbanc: ...”Odustajem od pitanja.”... 

 

 

3. Nataša Blažević Starčević: ...„Upućujem pitanje Općinskom načelniku. Do mene 

je došla informacija da Lokvarka d.o.o. namjerava podići cijene za 25% za 

pružanje usluga čišćenja dimnjaka. Obzirom se radi o velikom poskupljenju 

zanima me imate li Vi kakvih informacija o navedenom?”... 

- David Bregovac: ...”Zahvaljujem se na pitanju. Zaprimili smo prijedlog o 

povećanju cijena. Isti smo proslijedili na Savjet potrošača.”... 

- Kristina Čop: ...”Zaprimili smo odgovor od Predsjednika Savjeta potrošača a od 

ostalih članova nismo.”... 

- David Bregovac: ...”Kada se izjasne ostali članovi Savjeta potrošača znati ćemo 

jesu li prihvatili ponuđenu cijenu ili nisu. Ukoliko ne prihvate ponuđenu cijenu 



8 
 

postavlja se pitanje hoće li se s time složiti Lokvarka d.o.o. a tada ćemo morati 

tražiti novog koncesionara.  

- Nataša Blažević Starčević: ...”Mi smo s tim koncesionarom potpisali Ugovor 

2018. godine na razdoblje od 5 godina što bi značilo da on sada istiće. U članku 

6. Ugovora piše: Koncesionar se obvezuje obavljati dimnjačarske poslove po 

cijenama koje su navedene u dokumentaciji za nadmetanje. Znači li to da on smije 

povećati cijenu?...” 

- David Bregovac: ...”Smije; temeljem Uredbe Vlade RH. Imali smo probleme na tu 

temu kada smo radili krov na zgradi. Tada su izvođači povećali cijenu radova a 

mi smo ju temeljem Uredbe morali prihvatiti.”... 

Nataša Blažević Starčević: ...”Obzirom na situaciju bilo bi dobro kada bi KTD 

Fužine d.o.o. pružao dimnjačarske usluge. Predlažem da Skupština razmisli o 

prijedlogu.”... 

- David Bregovac: ...”Razmišljamo o tome.”... 

 

4. Nataša Blažević Starčević: ...”Odustajem od pitanja.”... 

            

5. Dario Colnar: ...”Odustajem od pitanja.”... 

 

6. Slobodan Huš: ...”Upućujem pitanje Općinskom načelniku. Zanima me da li je s 

radom započela pokretna traka na sanjkalištu Plasa?”... 

               - David Bregovac: ...”Ovaj vikend traka nije radila. Nadamo se da će do petka     

biti dovoljno snijega da krene s radom. Obzirom na poziciju, nadamo se da neće 

biti jakog vjetra koji će otpuhati snijeg. Nadam se da će za vikend traka raditi. 

Kako je godinama snijega sve manje, traku ćemo iskoristiti za ljetni turizam tako 

što ćemo ondje pokušati napraviti tjubing stazu i realizirati projekt Alpine 

Coaster.”...  

 

Nakon završenih rasprava Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Fužine u 20:15 sati. 

 

 

         Zapisničarka                                                                         Predsjednik Općinskog vijeća 

      

   Emi Bolf Randelj, v.r.                                                                       Valentin Crljenko, v.r. 


